
Sør-Trøndelag Sau og Geit 

 
Postadresse: Kontor:  Telefon:  Bankgiro:  

Nortura, Trondheim   86011297198 

7484 Trondheim  Telefax: 73898349  

  E-post:  

 

Styremøte 11.07.23 på Teams. 

 
Tilstede: Olav Edvin Heggvold, Odd Petter Damli, Ola Husa Risan, Knut Waagø, 

Berit L Andresen, Oda Lutterloh og Bjørn Wæhre. I tillegg deltok Thomas 

Rømma fra gjeterhundlaget. 

 

 

10 – 2023 Orienteringssaker.  

• Orientering om gjeterhundarbeidet i Sør-Trøndelag. 

Har hatt et kurs og noen kurs i området. Alle kursene har vært fullbooket. Fylkesmesterskap i 

klasse 1 og 2 som blir holdt i fylket og klasse 3 blir sammen med NT senere i sommer.  

Har sendt ut mail til lokallaga der de har bedt om å få vite hvem som er gjeterhundkontakt i 

lokallaga, men svært få lag som har svart. 

Blir også Norgesserie i Klæbu siste helga i september. 

• Påkjørsel på jernbanen i Rennebu og saueieren har ikke fått beskjed, har bedt om ent 

møte med bane nor for å ta opp ulike saker.  

 

11 – 2023 Rovviltsituasjonen. 

Ulv som har herjet i ulike områder i fylket.  

Gaupe har det vært en del tap til i klæbu blant anna. 

Ørn er også fortsatt en utfordring kanskje i litt andre områder enn tidligere.  

Bjørn er en utfordring litt lenger nord i Trøndelag. 

 

12 – 2023 Forslag til ny forvaltningsplan i region 6.  

Gjennomgang av forslaget.  

Stort sett ikke så store endringer i forhold til det som gjelder pr i dag. 

Ola går gjennom og ser på en mulig uttalelse som tas opp på fysisk møte i august. 

 

13 – 2023 Godkjenning av Bjørn Wæhre som fortsatt kåringsdommer. 

Bjørn Wæhre godkjennes som kåringsdommer. 

 

14 – 2023 Opplegg kåring/kåringsdommere. Spesielt for smårasene. 

Det bør jobbes med at det er nok dommere i fylket samt at det jobbes med at enkelte dommere 

spesialiseres på smårasene. Vi utfordrer avlsutvalget på denne utfordringen.  

Bjørn og Olav Edvin tar dette mot avlsutvalget. 

 

15 – 2023 Oppnevning av utmarksansvarlig i styret. 

Olav Edvin Heggvold blir utmarksansvarlig i styret. 

 



16 – 2023 Verving av nye medlemmer. 

Det planlegges en vervekampanje i høst og det finnes potensiale i de fleste lokallag.  

Jobben må gjøres på lokalt nivå for det er de som kjenner potensialet, men styret må være 

pådrivere overfor lokallaga. Vurdere å snakka med lokallaga for å få et inntrykk av potensialet 

i de ulike lokallaga og dette fordeles mellom styremedlemmene på neste styremøte. 
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BW 


